
Verslag van het managementteam WJZ op 3 november 2020, aangevuld met afspraken uit het

korte MT-WJZ op 5 november 2020

1. Personele en organisatorische aangelegenheden
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a.Vemnieuwing (samenwerking balie WJZ/WJZ-secretariaat): niet besproken.

buiten verzoek

2. Verslag van het managementteam WJZ op 27 oktober 2020

Dit verslag is nog niet beschikbaar.

3. Verslagen van de Bestuursraad op 16 en op 30 oktober 2020 en van de Bestuursraad

bedrijfsvoering op 8 oktober 2020

Het verslag van de Bestuursraad bedrijfsvoering op 8 oktober 2020 is vanochtend pas toegevoegd
kon nog niet gelezen worden.

Naar aanleiding van agendapunt 2.b (Programmadirectie nafase covid-19) van de Bestuursraad op

16 oktober 2020 informeert bijEEN: wat bedoeld wordt met taakveld 4

(afhandelen van Wob-verzoeken).

In de Bestuursraad van 30 oktober 2020 is het onderwerp bewust belonen besproken naar

aanleiding van kritische Kamervragen over de COVID-bewust beloningen. Het mag gelukkig nog,

maar centraal gecoérdineerd op een “light” manier.

4. Actualiteiten

In de Curestaf bleek dat Van Ark meer aan prioritering wil doen. In nota’s moet meer aandacht

besteed worden aan de politieke invalshoek.

Tijdens het periodiek overleg met de psg uitte zij haar zorgen over het Wob-verzoek over het

RIVM. Zij is akkoord met de tijdelijke vervulling van de functie clusterhoofd 4. Volgende week zijn

gesprekken met mogelijke kandidaten gepland. Het jaarplan 2021 kwam ook nog aan de orde

(doorwerken aan covid-maatregelen en het nieuwe Regeerakkoord afwachten). BEES heeft de

psg ook gemeld dat de Raad van State tot 1 januari 2021 gesloten is voor VWS.

maakt een aanzet voor een nota aan de Bestuursraad over wat wel haalbaar is in deze

abinetsperiode aan wetgeving.
Uit de ggz-zijn geen relevante zaken voor WJZ te melden.

In de Carestaf gaf Minister De Jonge aan vooral gefocust te zijn op de persconferentie. LZ

signaleerde dat mogelijk niet alle regels uit de noodverordeningen 1-op-1 worden opgenomen in

de ministeriéle regelingen onder de Twm, met de vraag wat de minister daarvan vindt. Het betrof
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concreet de uitzondering voor het maximaal aantal personen dat buiten mag zijn als het

zorgpersoneel betreft die met een patiént buiten is. De minister wil dat er geen verschil ontstaat

met de bestaande regels.
Uit de Preventiestaf was voor WJZ niets relevants te melden. In de G&S-staf meldde Van Ark dat

VWS ook wel eens “nee” kon zeggen tegen de Tweede Kamer bij weer een verzoek om een brief of

een AO. Zij ziet de grote druk op het departement en zal steun verlenen aan pogingen wat

terughoudender te zijn.
Naar aanleiding van de weekberichten meldtEEN d= het covid-Wob-verzoek inzake

kerkelijke gebouwen aan J&V overgedragen moet worden.

5. Juridisch kwaliteitsbeleid

a. Wetgeving (startnota’s?) : | ERIEImeldt dat de regelingengroep covid-19 hedenmiddag bij
elkaar komt om de reacties uit de internetconsultatie te verwerken. DLZ heeft op 30 oktober

2020 een Webex-overleg gepland met de koepels, waarin toelichting gegeven wordt en men

vragen kan stellen.

b.Bezwaar en beroep: vanaf 1 januari 2020 zijn er 536 bezwaarschriften ontvangen en staat de

werkvoorraad op 193. Er zijn vanaf 1 januari 2020 54 beroepen, 7 hoger beroepen, 9

voorlopige voorzieningen en 1 verzetschrift ontvangen.

buiten verzoek

De IG] had een verlenging van een bevel nodig, maar was hierover nog in onderhandeling.

Donderdagavond kwam een e-mail dat het bevel vrijdag verlengd moest worden. Bij DLZ is

hiervoor geen procedure en binnen WJZ bestaat er ook geen echt aanspreekpunt. [EEE
vraagtmYaanspreekpunt wil zijn voor beleid bij de verlenging van bevelen.

Over actieve openbaarmaking zijn tussen cluster 4 en CZ ook afspraken gemaakt hoe dit vorm

te geven bij de verlenging van een bevel. Met DLZ zouden dezelfde afspraken gemaakt moeten

worden.

QLoverleg gevoerd met EE <r de afhandeling van

ezwaarschriften over de bonusregeling II. De Sociale Verzekeringsbank wil wel de

beschikkingen verzorgen, maar niet de afhandeling van bezwaarschriften in verband met

capaciteitsproblemen en politiek afbreukrisico. Besproken wordt dat ook cluster 1 hier niet op

berekend is. MEVA zal daarom gevraagd worden een andere oplossing te zoeken.

c. Wob: 5.1.2e hebben op 27 en 29 oktober 2020 een goed gesprek
gevoerd met journalisten, waarin ze zijn meegenomen met de aanpak van de Wob-verzoeken

inzake corona. Alle uitgenodigde journalisten waren van de partij, behalve Nieuwsuur. Zie ook

de weekberichten.

buiten verzoek
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